
Wrocław, 5 stycznia 2016r.

Notataka ze spotkania 21-12 –2015

Celem  spotkania  było  potwierdzenie,  ile  mamy  podmiotów  ubiegających  się  o
zagospodarowanie kamienicy i oficyny Wyspa Słodowa 7i 7a , jeden czy dwa pomioty ?

Na dzień dzisiejszy  mamy 2 grupy osób,  które mają inny pomysł na funkcjonowanie
kamienicy i oficyny Wyspa Słodowa 7 i 7a.

1/ Grupa Inicjatywna WS7 ( w trakcie rejestracji Stowarzyszenia) : Grupa blok blog, Nowa
Słodowa
2/  Grupa  Inwestorska  Pan  Kazimierz  Kloczkowski  i  Pan  Piotr  Janelli  (  proponują
funkcjownowanie w ramach spółki z.o.o. non profit)

Grupa Inicjatywna WS7 poprosiła o wymianę wzajemną informacji pomiędzy grupami.

UWAGI do notatki zgłoszone jako korekta, 7 stycznia 2016r.:

Na wniosek Pana Kloczkowskiego:  Pan J.  Łątka i  P.  K.Gabryńczyk  przedstawili  się jako
Politechnika Wrocławska
Na  wniosek  Grupy  Inicjatywnej  WS7:  Prośba  o  udostępnienie  korespondencji  Pana  K.
Kloczkowskiego

Notatkę przygotowała: Mariola Apanel, KP, Biuro Zarządzania Projektami, UM Wrocławia
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